
––+ 
 

24. 10. 2022 // PONEDELJEK // 1054 
 

STRAN 1 

Ureja: Tajništvo - naklada 170 izvodov - prispevki in delo niso honorirani. - http://www.sb-ms.si 

MODRI DIRKAČ 
MODRI DIRKAČ - HITRE ZDRAVSTVENE NOVICE 

 

 

 

 

 

Predsednik RS sprejel prejemnike 

naziva Moj zdravnik 2022 

VODSTVO 

Predsednik republike Borut Pahor je sprejel prejemnike 

naziva Moj zdravnik 2022, med katerimi je tudi naša 

sodelavka, zdravnica kardiologinja Julija Tepeš, dr. med., 

spec. kardiologije in vaskularne medicine. Akcijo Moj 

zdravnik vsako leto organizira revija Viva.  

Borut Pahor je izrazil občudovanje in hvaležnost 

zdravstveni stroki, da svoje poslanstvo jemljejo z 

zavzetostjo, resnostjo, dobroto in srčnostjo. Po njegovih 

besedah Slovenci zdravje jemljemo za eno najbolj 

pomembnih vrednot in ko je ta ogrožena, se zatečemo prav 

k zdravnikom. 

Nagrajencem je zaželel, da naj nadaljujejo svoje delo in 

navdihujejo nove rodove mladih zdravnic in zdravnikov. 

Predsednik želi, da imamo v zdravstvene delavce zaupanje 

tako v strokovnem kot v človeškem smislu. 

Zdravnici Juliji Tepeš vodstvo bolnišnice še enkrat iskreno 

čestita ob prejemu hvalevrednega priznanja. • 

 

 

Čestitka Ksenji 

Mesarič 

SODELAVCI INFEKCIJSKEGA 

ODDELKA IN VODSTVO  

 

 

Na Fakulteti za zdravstvene vede Maribor je 

18. oktobra 2022 naša sodelavka Ksenja 

Mesarič uspešno zagovarjala magistrsko delo 

z naslovom: »Vpliv mesta in metode 

odvzema krvi na število hemoliz pri 

odvzetih vzorcih v Urgentnem centru« in si 

pridobila naziv magistra zdravstvene nege. 

Ob tem ji čestitamo in želimo uspešno 

karierno pot.  

Čestitki se pridružuje vodstvo bolnišnice ter 

ji želi veliko uspehov tako na poslovni kot 

zasebni poti. • 

 

Sezonska gripa 

VODSTVO 

Cepljenje proti sezonski gripi 2022/2023 poteka ob petkih in sicer v ambulanti na Infekcijskem oddelku. Predhodno se je 

potrebno naročiti na telefonsko številko 455. • 
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Jesenski posvet v zdravstvu – temeljna načela kakovosti v slovenskem zdravstvu 

MAG. ZDENKA GOMBOC, PROF. ZDR. VZGOJE IN DARJA KUČAN MÜLLER , DIPL. M. S. 

Zvrstila so se številna predavanja in izjemni 

predavatelji, ki so podali številna dejstva med 

drugim tudi, da je v EU vsak 9 pacient , ki vstopi 

v bolnišnico izpostavljen neželenemu dogodku, 

10% pacientov pa utrpi  škodo (44% 

preprečljivo), (European Comission- Public 

Health- Pacient sa fety) in predloge izboljšav za 

izboljševanje kakovosti in varnosti na primer z 

merjenjem vrednosti obravnave bolnika in 

vpeljavo koncepta NaVTeZ, ki v središče 

zdravstvene obravnave postavlja bolnika in 

njegovo zdravje. Kot primer dobre prakse je bil 

predstavljen program Svit, predvsem pa pomen 

sodelovanja vseh strokovnjakov v 

multidisciplinarnem timu, potem objavljanje 

kazalnikov kakovosti, ki jih pripravlja ZZZS. 

Da je potreben premik od kvantitete k kvaliteti 

nas je opozoril antropolog in nas soočil, koliko 

časa smo 

za zasloni,  da se dnevno 2600 krat dotaknemo 

zaslona ne pa človeka, osebe, razmerij, ki nam 

osmislijo življenja. Med predavatelji je bil tudi 

direktor naše bolnišnice in osvetlil pomen 

zbiranja podatkov v zdravstvu v kontekstu 

podpore menedžmeta pri udejanjanju načel 

kakovosti. Zelo zanimiv je bil pogled 

predavateljev, strokovnjakov, ki so imeli 

priložnost izkusiti zdravstveni sistem v tujini. 

Slednji so se dotaknili tudi razlogov zakaj so 

nekateri v tujini pri uvajanju izboljšav bolj 

učinkoviti in uspešni kakor mi. Med razlogi za 

neuspeh so nemalokrat bili izpostavljeni 

hierarhični odnosi  v zdravstvu, sistem 

plačevanja zdravstvenih storitev,… Kot 

predlogi izboljšav pa pomen mrežnega 

vladovanja oziroma prevzemanje 

soodgovornosti, usposabljanje zaposlenih, načrt 

dela, ki je del pogodbe ob zaposlitvi. 

  

 
Zanimive debate po predavanjih in nova 

poznanstva so povečala dodano vrednost 

posveta, katerega se bomo v prihodnosti prav 

tako z veseljem udeležili z  zavedanjem, da je 

kakovost znanost, ki zahteva stalno učenje. 

Za konec želiva z vami deliti še misel velikega 

strokovnjaka:« Motiti se je človeško, ne vpeljati 

strategije za varnost pacientov pa je 

neoprostljivo.« (sir Liam Donaldson). • 

 

 

Tečaj o pravilni uporabi vdihanih zdravil in vdihovalnikov 

PLJUČNI ODDELEK 

Združenje pulmologov Slovenij je v SB MS 

organiziralo tečaj o pravilni uporabi vdihanih 

zdravil in vdihovalnikov – » Train the trainer«. 

Tečaj je vodil prof. Matjaž Fležar, pulmolog. Iz 

Pljučnega oddelka so se tečaja udeležili 

zdravniki, diplomirane medicinske sestre in 

zdravstveni tehniki. Udeleženci tečaja so se  

seznanili z vsemi vdihovalniki, ki so na tržišču 

v Sloveniji. Znanje, ki so ga pridobili, zadošča, 

da so v svojem delovnem okolju učitelji za 

pravilno uporabo vdihovalnikov pri bolnikih in 

ostalem zdravstvenem osebju. To informacijo 

podajamo zato, da če se srečate v bolnišnici z 

bolnikom, ki ne ve uporabljati vdihovalnika  

oz. mu sami ne veste pomagati, pokličite na 

Pljučni oddelek  (dopoldanski čas na tel. št. 563) 

in se dogovorimo za edukacijo. 

Vsi prisotni in organizator tečaja (prof. Fležar) 

so se posebej zahvalili vodstvu SBMS za 

sprejem in pogostitev. • 

 

 

 

Čestitka Melani 

Čontala 

VODSTVO 

Na Alma Mater Europaea – ECM je naša 

sodelavka Melani Čontala, zaposlena v 

Urgentnem centru SBMS uspešno zagovarjala 

diplomsko delo z naslovom: »Doživljanje 

epidemije Covida-19 pri medicinskih sestrah v 

Splošni bolnišnici Murska Sobota« in si 

pridobila naziv diplomirana medicinska sestra. 

Za pridobitev strokovnega naziva ji iskreno 

čestitamo in ji tudi v prihodnje želimo veliko 

poslovnih uspehov. 

Ponudba hrane v jedilnici 

 RENATA PLEH, UNIV. DIPL. INŽ. ŽIV. TEH. 

Ponudba naše jedilnice je odprtega tipa, brez 

predhodnega naročanja hrane. Jedilnico 

obiskujemo zaposleni bolnišnice, zunanji 

obiskovalci, delavci  notranjih gradbišč, dijaki 

na praksi in dijaki na PUD-u, krvodajalci in še 

kdo. Za nikogar od teh obiskovalcev ne vemo, 

kaj bo jedel, kaj  bo vzel za domov oziroma 

kakšno solato bo izbral.  Število malic je 

vsakodnevna uganka za  planiranje in pripravo. 

Ker smo del dobrega gospodarja, ne planiramo 

prevelikega števila  glede na pričakovano, saj 

gre potem hrana  med  kuhinjske odpadke. 

V petek, 21. 10. 2022,  je bilo v naši 

jedilnici 70 obiskovalcev več kot je tedensko  

povprečje. V tem  primeru  res nismo mogli 

zagotoviti vseh menijev in  ne zadostiti vsem 

željam, kar je povzročilo nekaj  nejevolje in 

nezadovoljstva.   Kljub temu, da je določenih 

menijev zmanjkalo, smo do zaprtja 

jedilnice  zagotovili nadomestne  menije. 
Upam, da je navedeno pojasnilo dovolj 

zgovorno in razumljivo.   
Rešitev bi bila uvedba  predhodnega 

poimenskega naročanja menijev, vendar bi 

bili  potem zaprti za individualne želje in za 

naključne ter zunanje obiskovalce. 
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Pohodniki narisali 

srce na soboško jezero 

DOC. DR. JERNEJA FARKAŠ LAINŠČAK, 

DR. MED., SPEC. 

V sredo, 5. oktobra 2022, smo sodelavci 

Programa ozaveščanja in opolnomočenja o 

srčnem popuščanju 2020-2022 skupaj s 

pohodniki simbolično narisali srce na Soboško 

jezero. S tem dogodkom smo se pridružili 

aktivnostim ob Svetovnem dnevu srca, ki ga 

vsako leto obeležujemo 29. septembra. Svetovni 

dan srca poteka pod okriljem Svetovne zveze za 

srce (ang. World Heart Federation), ki kot 

krovna organizacija združuje prizadevanja 

bolnikov in strokovnjakov na področju bolezni 

srca in ožilja. Letos je Svetovni dan srca potekal 

pod geslom »S srcem za vsako srce«.  

 

 

 

 

Uvodoma je pohodnike pozdravil in nagovoril 

Peter Beznec, direktor Centra za zdravje in 

razvoj Murska Sobota, ki je poudaril pomen 

sodelovanja in povezovanja različnih institucij 

za dvig kakovosti življenja v pomurski regiji. 

Nekaj podatkov o stanju glede bolezni srca in 

ožilja ter vsebinske poudarke letošnjega dneva 

srca je predstavila doc. dr. Jerneja Farkaš 

Lainščak, vodja raziskovalne dejavnosti v 

Splošni bolnišnici Murska Sobota. Zbrane 

 

pohodnike je v imenu Mestne občine Murska 

Sobota pozdravila podžupanja Bernardka 

Ružič, ki je izpostavila pomen zdravega 

življenjskega sloga.  

Nato so se pohodniki podali na približno 5 km 

dolgo pot okrog Soboškega jezera. Nekateri 

pohodniki so se pohodu pridružili tudi z 

nordijskimi palicami. Pohoda so se udeležili 

člani različnih društev upokojencev Pomurja, 

sodelavci Centra za zdravje in razvoj Murska 

 

Sobota in zdravstveni delavci Splošne 

bolnišnice Murska Sobota, ki v Programu 

sodeluje kot strokovni partner. Pohodu so se 

pridružili tudi upokojenci, ki so se udeleževali 

pohodov v okviru projekta European Walking 

Tour. 

Ob tej priložnosti je paviljon Expano zasijal v 

rdeči barvi. • 

 

 

 

19. kongres 

fizioterapevtov Slovenije 

DARIJAN ZORKO, DIPL. FIZIOT.; 

JERNEJ BALAŽIC, DIPL. FIZIOT. 

Gibanje kot ključen dejavnik zdravega načina 

življenja pomembno vpliva na izboljšanje 

kakovosti življenja. Z naraščanjem kronično 

nenalezljivih bolezni se potreba po »na zdravje 

osredotočeni praksi« oziroma promociji zdravja 

veča in tako fizioterapevti ostajamo 

uporabnikom v praksi zelo pomemben del 

pomoči pri spoprijemanju s pomanjkanjem 

telesne dejavnosti. 

Fizioterapevti smo se pod sloganom 

»Premaknimo fizioterapijo naprej« tudi v 

kontekstu promocije zdravja in gibanja sestali 

na Rogli, na 19. kongresu fizioterapevtov 

Slovenije v organizaciji Združenja 

fizioterapevtov Slovenije (ZFS). Ob 

predstavitvi 33 znanstveno raziskovalnih del, z 

možnostjo udeležbe na strokovnih delavnicah in 

sodelovanjem na okrogli mizi na temo 

»Neposreden dostop do fizioterapije – 

priložnost za izboljšanje kakovosti javnega 

  

zdravstva in fizioterapevtske obravnave« lahko 

povzamemo, da fizioterapevti skupaj z nenehno 

povezanostjo s Strokovnim združenjem ZFS, s 

sledenjem najnovejšim smernicam iz raziskav v 

skladu z dokazi podprto fizioterapijo, predvsem 

pa z delom v praksi, premikamo stroko 

fizioterapije vseskozi uspešno naprej. Na 

okrogli mizi je bilo glede na potrebe po 

fizioterapiji govora o prizadevanju po tako 

imenovani »triažni fizioterapiji«, ki bi se 

vpeljala v okviru zdravstvenega zavarovanja in 

posledično ponudila možnost takojšnje 

dostopnosti fizioterapevta uporabniku. To bi 

pomenilo skrajšanje časa do prve 

fizioterapevtske obravnave, s čimer bi izboljšali 

učinkovitost zdravljenja in prejšnje 

opolnomočenje pacienta za samoobvladovanje 

morebitne bolečine in/ali izboljšanje gibljivosti 

oziroma funkcionalne aktivnosti uporabnika v 

fizioterapiji. 

Če zaključimo z uvodnimi besedami častne 

članice ZFS, upokojene dolgoletne 

predavateljice Zdravstvene fakultete v 

Ljubljani, viš. pred. mag. Gabrijele Starc, ob 

prejemu priznanja in nagrade ZFS za življenjsko 

delo na področju fizioterapije: »Gibanje je vir 

zdravja in zdravje je vir gibanja.« Premikajmo 

in gibajmo se naprej. • 
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Strokovna ekskurzija v Krko, tovarno zdravil d. d., Novo mesto 

DOC. DR. ALENKA KOVAČIČ, MAG. FARM., SPEC. 

V soboto, 15. 10. 2022, smo imeli zaposleni v 

Bolnišnični lekarni strokovno ekskurzijo v 

Krko, tovarno zdravil d. d. v Novo mesto. Ogled 

smo pričeli pri deklici z rastočo knjigo, ki 

zaznamuje rast znanja in napredka v Krki. Po 

predstavitvi Krke, ki se je ustanovila v letu 1954 

v Novem mestu, je iz takrat nekaj zaposlenih 

prerasla v podjetje, ki je prisotna na več kot 70 

trgih po svetu in zaposluje več kot 12.000 ljudi. 

Zanimivo je, da so jo v celotnem tem obdobju 

 

vodili le trije direktorji. V letu 2020 so prvič 

presegli mejnik narejenih 15 milijard tablet in 

kapsul ter 1,5 milijarde EUR. Predstavljene so 

nam bile njihove nove tehnologije in 

farmacevtske oblike, ki jih razvijajo  (tudi 

tablete z osmozno tehnologijo sproščanja). 

Ogledali smo si novejšo proizvodnjo linijo trdih 

oblik (tablete) Notol 2, kjer smo bili pozitivno 

navdušeni nad dovršeno in hitro tehnologijo ter 

logistiko. V velikem obratu je večina  

tehnologije robotizirane, procesi so vodeni 

centralizirano, le posamezni nadzorni delavci so 

bili prisotni kot nadzorniki. Po ogledu smo 

nadaljevali z družabnim delom, kjer smo imeli 

možnost okušati tudi njihovo kulinariko na 

Trški gori. V večernih urah smo se vrnili domov 

z novim optimističnim pogledom v prihodnost, 

da bomo morda tudi mi kdaj sledili z izdajo 

zdravil z novimi hitrejšimi tehnologijami, ki 

nam bodo olajšale delo. • 

 

23. jesensko srečanje ekonomistov in poslovodnih delavcev v zdravstvu 

MARJAN MAČEK, UNIV. DIPL. EKON.  

Tokratno jesensko srečanje ekonomistov in 

poslovodnih delavcev v zdravstvu je potekalo 

20. in 21. oktobra 2022  v Ankaranu pod geslom 

»Pacient v središču, kako in kdaj?«  Dvodnevno 

druženje je potekalo v sproščenem vzdušju z 

zelo zanimivimi temami.   

Po uvodnem pozdravu predsednice Društva 

ekonomistov Helene Ulčar Šumčič, je dr. 

Radoslav Marčon predstavil Ortopedsko 

bolnišnico Valdoltra. Dr. Petra Došenovič 

Bonča iz Ekonomske fakultete Univerze v 

Ljubljani je predstavila temo »Kako povečati 

dostopnost do zdravstvenih storitev in izboljšati 

poslovanje JZZ?« Naj spomnim sodelavce, da je 

Petra tudi  kreatorka dolgoročne strategije v naši 

bolnišnice. Dr. Fakin, samostojni svetovalec je  

na zanimiv način predstavil vsebino uspešnega 

vodenja zdravstvenih zavodov. Dr. Alenka 

Kolar iz Ministrstva za zdravje je predavala o 

digitalizaciji v zdravstvu, s poudarkom na 

zagotavljanju pravilnih seznamov o čakalnih 

vrstah. V svoji nalogi je poudarila nizka 

finančna sredstva za informatizacijo in 

preveliko različnih rešitev programov pri 

izvajalcih. Mag. Ema Grošelj Lavtar je 

predstavila revidiranje JZZ na podlagi 

interventnega zakona. Mag. Nevenka Romih je 

na primeru SB Izola predstavila financiranje 

zdravstvenih storitev in obvladovanje stroškov. 

Še posebej je izpostavila posamezne 

zdravstvene storitve, ki niso plačane v realni 

višini, kar seveda »boli« vse izvajalce 

zdravstvenih storitev. Drugi dan našega srečanja 

je mag. Vlasta Mežek iz MZ predstavila 

aktualne teme na področju poslovanja JZZ. 

Generalna direktorica ZZZS dr. Tatjana Mlakar 

pa je predavala o financah ZZZS in o kopnenju 

vseh finančnih rezerv, ki jih je imel ZZZS. 

Direktor Združenja zdravstvenih zavodov 

Marjan Pintar je poudaril managerska znanja za 

uspešno vodenje zdravstvenih zavodov. Mag. 

Ceglar in dr. Marušič pa sta spregovorila o 

standardih in normativih in kalkulativnih 

elementih plačila zdravstvenih storitev.  

Razšli smo se v dobrem vzdušju, da se spomladi 

ponovno srečamo. • 

 

 

Urgentni pacient - pacient z oteženim dihanjem 

MAJA MUHIČ, DIPL. M. S. 

Zbornica zdravstvene in babiške nege Slovenije 

– sekcija medicinskih sester in zdravstvenih 

tehnikov v urgenci je 13. in 14. oktobra 

organizirala izobraževanje, katero je potekalo v 

prostorih Term Čatež. Tema izobraževanje je 

bila »Urgentni pacient - pacient z oteženim 

dihanjem«, katerega smo se udeležili  

tudi zaposleni iz Urgentnega centra.  

Potek predavanj je bil razdeljen na štiri sklope. 

V prvem sklopu smo se dotaknili začetkov 

epidemije COVID - 19, patologijo bolezni, 

potek oskrbe s pacienti s COVID – 19 in 

uspešnost s sistemom medbolnišnične 

koordinacije oskrbe pacientov s COVID – 19.   

Pri drugem sklopu predavanja je bila osrednja 

tema dihanje. Predstavljena je bila akutna  

dispneja, pomen in pravilna aplikacija kisika pri 

urgentnih pacientih ter obravnava pacienta s 

trajnim zdravljenjem s kisikom na domu.  

Tretje del je vključeval nujna stanja v torakalni 

kirurgiji, torakalno drenažo in traheostomijo. 
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Poseben sklop je poudarjal kako se spoprijeti z 

otrokom z oteženim dihanjem, kako podati 

pravilno oceno dihanja pri poškodovanem 

otroku ter pravilno ukrepanje. Dotaknili smo se 

tudi pomen prepoznavanja in ukrepov ob 

urgentnih stanjih pri pacientih s 

cistično fibrozo ter vloge medicinske sestre pri  

nosečnici z pljučno embolijo.  

Izobraževanje smo zaključi z diskusijo, 

konstruktivno izmenjavo mnenj in pridobitvijo 

novih informacij in znanj, ki nam bodo pri  

našem delu koristila. Zato lahko zaključimo z 

mislijo, da se življenje začne in zaključi z 

dihom, kljub pravilnemu ukrepanju ob pravem 

času ni vedno enostavno, zato predstavlja redno 

teoretično in praktično izobraževanje ključni 

pomen pri vseh zdravstvenih delavcih. • 

 

Pohvala 

KARUNIČ JOŽICA 

Sem žena vašega pacienta Korunič Stanislava. Rada bi se vam vsem in 

vsakemu posebej zahvalila za nesebično pomoč pri njegovem 

zdravljenju. Od snažilke, ki je skrbela za čistočo, do kuhinje, ki kuha tako 

dobro hrano, medicinskim sestram ter zdravnikom. Iskrena hvala 

zdravniku Kovač Dušanu, ki se je boril za njegovo življenje. Zaradi 

njegovega neutrudnega dela se mi je zdravje začelo počasi vračati, zato 

prejme moj globok poklon. Zahvala gre gospodu infektologu, ki je našel 

primerno zdravilo s katerim je onemogočil bakterijsko delovanje. 

Zahvala gre tudi vsem v laboratoriju, ki so skrbeli za pregled krvi. Vsem 

skupaj še enkrat najlepša hvala. Želim vam, da bi ob vašem delu bili še 

naprej uspešni in tako rešili še mnogo življenj. Gospodu direktorju bi 

sporočila, da je lahko ponosen, ker upravlja takšen tim. Vsi delavci so 

lahko zadovoljni, ker imajo direktorja, kateri jih uspešno vodi. V slogi je 

moč. Še naprej želim vsem zaposlenim v SBMS veliko uspehov in 

potrpežljivost s pacienti, ki vas še kako potrebujejo. • 

Pohvala 

A. W. DE VALK 

Zahvala gre vsem medicinskim sestram, zdravnikom in vsemu 

zdravstvenemu osebju. Zelo sem vam hvaležna za toplo in dobro oskrbo 

na Negovalnem oddelku (Gin grip), za kar vam želim izraziti veliko 

spoštovanje. 

Vaša predanost pacientom ter osebna pozornost in prijaznost, ki ju dajete 

je veliko več kot le skrb za pacienta in osebno to globoko spoštujem. 

Občutila sem pozitiven pristop, kar zelo vpliva na okrevanje pacientov. 

Spomnim se ko sem 12. septembra prišla v vašo bolnišnico in kakšno je 

bilo takrat moje zdravstveno stanje. Bilo je res resno in zaskrbljujoče (in 

to je še najmanj). Bila sem zaskrbljena, počutila sem se nemočno in zelo 

žalostno, ker odprta, temno rjava noga, običajno ne pomeni nič dobrega. 

Zelo me je bilo strah posledic zdravljenja. 

Zdaj lahko vidim velik napredek, ki je bil dosežen, zato sem vesela in 

zelo hvaležna, predvsem zaradi ljubeče skrbi vseh vas in pravilne 

obravnave mojega primera na samem oddelku. Vsem želim veliko sreče 

in vse dobro. Predvsem pa veliko zdravja. • 

 

 Zgodilo se je 
 

18 

• Strokovni seminar v okviru Oddelka za 

perioperativno medicino z naslovom: »Intenzivno 

zdravljenje poškodb prsnega koša in pljuč. Predavala sta 

Jaka Ivanič, dr. med. in Mojca Mertik, dr. med., spec. (v 

konziliju Oddelka za perioperativno medicino) 
OKT 

 

19 

• Strokovni seminar v okviru Internega oddelka z 

naslovi: »Hemostaza; Urgentni ukrepi pri bolnikih z 

motnjo strjevanja krvi; Klinični primer bolnika s 

hemofilijo A na urgenci«. Predavali so prof. Irena 

Preložnik Zupan, dr. med., asist. Karla Rener dr. med., 

Romana Rotdajč, dr. med., spec. (V. nadstropje 

kirurškega bloka) 

OKT 

 

 

24 

• Gost v radijski oddaji Murskega vala »Za zdravje«   

je bil asist. Borislav Vrbanec, dr. med., spec. kirurg, 

tema oddaje: »30. obletnica prve laparospkopske 

operacije v SBMS.«  

 
OKT 

Statistični podatki za prejšnji 

teden 
14. 10. 2022 do vključno 20. 10. 2022 

 

število SPP (evid. primeri): 324 ↥ 

število BOD: 1956 ↥ 

ležalna doba: 4,02 ↥ 

št. novorojenčkov: 9 ↧ 

doječe matere - BOD: 14  ↥ 

 

 

Zgodilo se bo 
 

25 

• Strokovni seminar v okviru Oddelka za 

perioperativno medicino z naslovom: »Obravnava 

bolnika z opeklino v Urgentnem centru«. Predavala 

bosta Peter Vodopivc, dr. med. in Alja Beznec, dr. med., 

spec. (v konziliju Oddelka za perioperativno medicino) 
OKT 

 

26 

Modra sreda (knjižnica v V. nadstropju kirurškega 

bloka), ki bo v sredo, 26. 10. 2022 ob 14. uri, tema: 

Vključevanje pacientov v obravnavo mobilnega 

paliativnega tima. Predavateljica: Valentina Goršak 

Lovšin, dipl. m. s., mag. zdr. nege. 
OKT 

 

27 

• Strokovni seminar v okviru Internega oddelka z 

naslovom: »Ustrezna zaščita z zaviralci protonske 

črpalke in radikcija H.pyroli. Predaval bo mag. Dejan 

Majc, dr. med., spec. (v konziliju Oddelka za 

perioperativno medicino) 
OKT 

 

28 

• Zaključni dogodek programa ozaveščanja in 

opolnomočenja o srčnem popuščanju 2020−2022 »S 

srcem za vsako srce« 

 OKT 

 

Misel 

 

»Kdor prinese zgodbo, odnese dve.« 
 

Irski pregovor 

 

 

 

http://www.sb-ms.si/

